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P R O T O K Ó Ł 

Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO 

MIESZKAŃCÓW SOŁECTWA NIEMCZ  

W DNIU 25 LISTOPADA 2015 R. 

 

Zebranie zaplanowano na wtorek 25 listopada 2015 r. na godzinę 17.30 w Szkole 

Podstawowej w Niemczu ul. Bydgoska 35. 

Zebranie odbyło się w II terminie, tj. o godz. 18.00 z uwagi na brak dostatecznej frekwencji 

10% uprawnionych do głosowania mieszkańców– zgodnie ze statutem Sołectwa.  

 

Obecni na zebraniu: 

Zastępca Wójta Gminy – pani Maria Jończyk, 

Dyrektor GZK – pan Leszek Dziamski, 

Radni Powiatowi – pani Żanetta Kaźmierczak, pan Leszek Kuziak, pan Piotr Kozłowski,  

Radni Gminy: pani Krystyna Lachowska, pani Beata Polasik,  

Mieszkańcy – wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu. 

 

Pani sołtys Krystyna Lachowska otworzyła zebranie i powitała zaproszonych  gości oraz 

przedstawiła następującą propozycję porządku zebrania: 

 

1. Informacja Wójta o założeniach projektu budżetu Gminy na 2016r., kierunkach 

polityki społecznej i gospodarczej 

2. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

 

Mieszkańcy przyjęli porządek obrad bez uwag.  

 

Przebieg zebrania. 

 

Wystąpienie sołtys. 

Pani Krystyna Lachowska omówiła odpowiedzi Zarządu Dróg Miejskich temat przebudowy 

ul. Jeździeckiej w Bydgoszczy oraz komunikacji na tej ulicy. Pani sołtys uzyskała dwie 

odpowiedzi z dnia 12.10.2015 i 12.11.2015 r. (pisma w załączeniu do protokołu).  

 

Ad.1. Informacja Wójta o założeniach projektu budżetu Gminy na 2016r., kierunkach 

polityki społecznej i gospodarczej 

Pani Maria Jończyk przedstawiła projekt budżetu: 

Prognozowane dochody gminy na 2016 r. planowane są w wysokości 62 957 187 zł 

Planowane wydatki gminy na 2016 r. wynoszą 65 657 187 zł 

Deficyt określony został na kwotę 2 700 000 zł. Jako źródło pokrycia wskazuje się pożyczki z 

Wojewódzkiego Banku Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz kredyt. 

Zastępca Wójta omówiła skąd pochodzą dochody gminy (między innymi podatki PIT, CIT, 

opłaty pobierane przez urząd i przez jednostki organizacyjne gminy, pozostałe dochody, 
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subwencja oświatowa, dotacje celowe, wpływy za usługi opiekuńczo – wychowawcze, pomoc 

ze Starostwa Powiatowego, dotacje na inwestycje). 

Przedstawiono  najważniejsze zaplanowane wydatki, np.: na Oświatę 36,5% (Pani Jończyk 

wyjaśniła co jest objęte subwencją, a co stanowi zadanie własne gminy, skala osób 

zatrudnionych w placówkach oświatowych na terenie naszej gminy około 260 osób 

zatrudnionych, plan uruchomienia przedszkola publicznego na 100 dzieci), transport i 

łączność (linie miejskich autobusów, drogi publiczne wojewódzkie – pomoc przy projekcie, 

drogi powiatowe – dla zakładu komunalnego na utrzymanie, drogi publiczne gminne – 

dotacja dla zakładu komunalnego, wykonanie remontów dróg asfaltowych), administracja, 

pomoc społeczna, gospodarka mieszkaniowa, gosp. komunalna, rolnictwo i łowiectwo.   

Wydatki na inwestycje zaplanowano na poziomie 20 973 700 zł . 

 

Zadania inwestycyjne w sołectwie Niemcz zaplanowane na 2016: 

- Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w ul. Panczenistów w Niemczu. 

- Uzupełnienie krótkich odcinków sieci wod.-kan. oraz budowa odgałęzień sieci kanalizacji 

sanitarnej do granicy działek: Niemcz rejon ul. Wyczółkowskiego – ok. 80,00mb sieci 

wodociągowej, ok. 87,00 mb sieci kanalizacji sanitarnej wraz z odgałęzieniami do granicy 

działek; Niemcz ul. W. Rutkiewicz – ok. 90,00 mb sieci kanalizacji sanitarnej; Niemcz ul. 

Styki – ok. 70,00 mb sieci wodociągowej; Niemcz ul. Żeromskiego – ok. 130,00 mb. 

- Projekt sieci wod.-kan. w rejonie ul. Matejki w Niemczu,  

- Projekt sieci wod.-kan., rejon ul. Kolonijnej w Niemczu,  

- Projekt sieci wodociągowej działka nr 135/51 w Niemczu, 

- Projekt sieci wod.-kan. ul. Wita Stwosza, sieć wod.-kan. ul. Delfinowa w Niemczu, 

- Budowa odwodnienia i  drogi ulica Kossaka i Styki w Niemczu, 

- Budowa ul. Czarnoleskiej w Niemczu, 

- Budowa ul. Żurawinowej z odwodnieniem w Niemczu (projekt), 

- Projekt ul. Olimpijczyków na odcinku Kusocińskiego-Kopernika oraz ul. Szydłowskiej w 

Niemczu. 

- Projekt ul. Łyżwiarzy, Saneczkarzy, Hokeistów w Niemczu. 

- Projekt ul. Panczenistów w Niemczu, 

- Projekt ul. Kopernika w Niemczu, 

- Budowa ulicy Reymonta w Niemczu I etap, 

- Budowa ulicy Narciarzy w Niemczu, 

- Budowa oświetlenia ul. Nobla w Niemczu, 

- Zagospodarowanie placu centralnego w Niemczu, 

- Zagospodarowanie placu przy świetlicy w Niemczu miedzy ul. Al. Mickiewicza i 

Bydgoską- budowa parkingu z kostki betonowej, 

- Projekt świetlicy w Niemczu, 

- Budowa boiska piłkarskiego przy ul. Matejki w Niemczu, 

Poinformowano mieszkańców, że cały projekt budżetu jest opublikowany na stronie 

www.bip.osielsko.pl . 

 

 

Ad.2. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

 

http://www.bip.osielsko.pl/
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1. Pan Tadeusz Kaute zawnioskował o dokończenie budowy ul. Konopnickiej w 

Niemczu. Pani Wójt udzieliła odpowiedzi, że w roku 2016 w ramach bieżącego 

utrzymania dróg zaplanowano dokończenie robót. 

2. Pan Mieczysław Naparty zawnioskował o dokończenie projektu i budowę ul. 

Żurawinowej w roku 2016. Ponadto prosi o udzielenie odpowiedzi dlaczego nie 

zakończono opracowania dokumentacji projektowej w roku 2015, na co zostały 

przeznaczone pieniądze zaplanowane w budżecie na 2015 rok i jaki jest planowany 

poziom zadłużenia gminy na 2016. Pani Wójt udzieliła odpowiedzi na temat 

planowanego zadłużenia. Udzieliła również informacji ze na temat pieniędzy 

zabezpieczonych na  ul. Żurawinową otrzyma Pan odpowiedź na piśmie. 

3. Pan Leszek Kuziak zapytał o budowę oświetlenia ulicznego na ul. Leśnego Runa w 

Niemczu. Pani Wójt udzieliła odpowiedzi, że na najbliższą sesję planowane jest 

zwiększenie zadań z budowy oświetlenia o ww. ulicę i realizacja zadania. 

Podał również wątpliwość czy warto budować ul. Olszynki.  

Zawnioskował również aby gmina podjęła rozmowy z inwestorami (deweloperami) na 

temat partycypacji w budowie ulic. 

4. Pan Andrzej Myga wniósł uwagę dotycząca utrzymania rowów melioracyjnych. 

Ponadto poinformował, że od roku z Gminnej Spółki Wodnej nie otrzymał 

odpowiedzi na pismo.  

5. Pan Jarosław Hetman złożył wniosek aby gmina złożyła wniosek do Starostwa 

Powiatowego o przebudowę skrzyżowania ulic Bydgoska , Kolonijna w Niemczu. 

Jeżeli przebudowa obecnie jest nie możliwa to proponuję postawić znak stop przed 

ścieżką. Radny Piotr Kozłowski odpowiedział, że dwa razy złożył interpelację na sesji 

Rady powiatu na ten temat i uzyskał informację że powiat nie ma planów dotyczących 

przebudowy ww. skrzyżowania.   

6. Prowadzono ożywioną dyskusję na temat budowy ul. Olszynki tylko ze środków 

budżetu gminy.  

7. Pan Małkowski zapytał o okres budowy świetlicy i czy gmina ma plan na Szkołę 

Podstawową w Niemczu po zmianie ustawy i przywróceniu 8 klas. Odpowedzi 

udzieliła Pani Wójt. 

8. Grzegorz Pilarski zabrał głos informując, że na terenie gminy wykonywanych dużo 

inwestycji. W związku z wykonywaną ze swoją pracą zawodową wspomniał o 

inwestycjach realizowanych w Bożenkowie np. ul. Deszczowej, czy ul. Grobla. 

9. Pan Marcin Zmysłowski zapytał możliwość budowy przez Orange światłowodu na 

terenie Niemcza dla szybszego internetu. Czy gmina planuje wesprzeć mieszkańców 

w rozmowach z Orange. 

10.  Pan Andrzej Myga zapytał o plan gospodarki niskoemisyjnej czy zakłada wsparcie 

dla mieszkańców przy budowie instalacji OZE. Odpowiedź. PGN i WPF przewiduje 

budowę instalacji OZE na budynkach mieszkalnych oraz budynkach użyteczności 

publicznej. Odpowiedzi udzielił Jarosław Łabuński. 

 

Wnioski mieszkańców bo budżetu na rok 2016: 

1. Pan Mieczysław Naparty – budowa ul. Żurawinowej,  
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2. Pani Drzycimska – przebudowa ul. Smukalskiej wraz z chodnikiem, 

3. Pan Bogumił Różycki  – budowa ul. Kasprowicza, 

4. Pan Leszek Brążkiewicz, Sylwia Wiczyńska – budowa ul. Marco Polo, ze środków 

zaplanowanych na ul. Sołecką w Jarużynie. 

5. Pani Bloch.-  wniosek o budowę całej ul. Reymonta, 

6. Pan Radosław Wójcicki – wniosek o budowę ul. E. Orzeszkowej, 

7. Pani Helena Piszczek-Kujawska – wniosek o budowę kanalizacji sanitarnej w ul. 

Orzeszkowej. 

8. Pan Radosław Wójcicki – wniosek o budowę ul. Orzeszkowej.  

9. Pan Leszek Kuziak – wniosek o nie realizowanie zadania ul. Olszynki. 

 

Wnioski poddano pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło 40 osób. 

Za przyjęciem wniosków do budżetu było 38 osób. 

Przeciw przyjęciu wniosków do budżetu 0 osób. 

Wstrzymały się od głosowania 2 osoby. 

 

Na tym zakończono zebranie. Pan sołtys podziękował mieszkańcom za aktywny udział. 

 

 


